

Relaxation of Social Distancing Measures

As the epidemic situation in Hong Kong has substantially alleviated in a continuous manner since March 2022, the HKSAR Government announced that the first stage of adjustments to social distancing measures will take effect from 21 April 2022.

After considering the directives from the Government, we wish to update Members the followings:

a. Vaccine Pass:

The Vaccine Pass arrangement will continue be implemented in the Club i.e. any persons upon entering the Club's premises, the sports facilities and catering facilities must scan the "LeaveHomeSafe" venue QR code by using the "LeaveHomeSafe" mobile application on their mobile phones and should have received at least one dose (on or before 30 April 2022) or two doses (after 30 April 2022) of COVID-19 vaccine.

b. Social and Sports Facilities:

- i) All Club's facilities EXCEPT the Card Rooms, Karaoke Rooms, Jacuzzi, Swimming Pool area, Steam Rooms and Sauna Rooms will be re-opened.
- ii) The Vaccine Pass arrangement will be implemented. For details, please refer to the above (a).
- iii) A distance of at least 1.5m should be kept or effective partitions be placed between groups of four.
- iv) Guests are not allowed to use the Club's social and sports facilities.

c. Catering Facilities:

Catering Facilities	Opening Hours	Last Order	Takeaway Services	Headcount per table	Remarks
Dragon Room	11:00 – 15:00 & 18:00 – 22:00	14:15 & 21:15	For details, please call 2837 1833	4	Each member may reserve a maximum of 2 tables at the Dragon Room and Fortune Café at any time.
Fortune Café	07:30 – 15:30 & 18:00 – 22:00	15:00 & 21:15	For details, please call 2837 1839	4	
Family Lounge	11:00 – 18:00	17:15		4	
Old Corner	11:00 – 22:00	21:15		4	
Centenary Bar	11:00 – 22:00	21:15		4	No intoxicating liquors would be sold. Only snacks and soft drinks will be provided. Sandwiches not available after 17:15.
Banquet Hall	12:00 - 22:00			4	Number of persons hosting banquet at any one time must not exceed 20.

The Vaccine Pass arrangement will be implemented. For details, please refer to the above (a).

d. Group Gatherings:

The maximum number of persons per group gathering should not be more than four persons per group.

e. Mask wearing:

Any person within the Club's premises must wear a face mask at all times except when having a shower or consuming food/drink at the catering premises.

We thank you for your attention and wish you and your family members good health.



放寬社交距離措施

因應本港疫情自三月以來持續大幅下降，香港特別行政區政府公布於四月二十一日就社交距離措施作出第一階段調整。

在考慮了政府的公佈後，我們謹告知各會員，本會將實施以下社交距離措施：

甲、疫苗通行證

本會將繼續實施疫苗通行證。任何人士進入會所前及使用餐飲或體育設施前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼及接種至少一劑(二零二二年四月三十日或之前)或兩劑(二零二二年四月三十日後)新冠病毒疫苗。

乙、社交及體育設施

- i.) 除牌房、卡拉OK房、水力按摩池、游泳池、蒸氣房及桑拿房外，所有會所設施將重新開放。
- ii.) 將實施疫苗通行證，詳情請參照(甲)。
- iii.) 每個4人小組之間的距離至少為1.5米或設有有效分隔。
- iv.) 來賓不能使用會所的社交及體育設施。

丙、餐飲設施

餐飲設施	開放時間	最後下單時間	外賣服務	每桌人數限制	備註
威龍中菜廳	11:00 – 15:00 及 18:00 – 22:00	14:15 及 21:15	詳情請致電 2837 1833	4人	在任何時間內，每個會籍只可在威龍中菜廳及福星閣西餐廳預留最多2桌。
福星閣西餐廳	07:30 – 15:30 及 18:00 – 22:00	15:00 及 21:15	詳情請致電 2837 1839	4人	
家樂廊	11:00 – 18:00	17:15		4人	
懷舊角	11:00 – 22:00	21:15		4人	
世紀吧	11:00 – 22:00	21:15		4人	停止售賣酒類。僅供應小食及軟性飲品。三文治於17:15後停止供應。
宴會廳	12:00 - 22:00			4人	在任何時候，宴會活動人數均不得超過20人。

將實施疫苗通行證，詳情請參照(甲)。

丁、羣組聚集

在會所的任何範圍內，羣組聚集人數不可以超過四人。

戊、佩戴口罩

除淋浴或於餐飲處所飲食時，任何人士在會所內，必須一直配戴口罩。

多謝各位垂注，祝各位身體健康。

